

使用说明书

X1无线双耳迷你蓝牙耳机

参数配置

- *真正无线蓝牙双耳，左右声道分离。
- *左右耳均具有完整蓝牙耳机功能，可单独使用，也可成对使用。
- *蓝牙发射距离：空旷处15-25米；背向10-15米；信号稳定。
- *主机功耗：20毫安左右，副机在17-18毫安。
- *电池容量：左右耳均为40毫安；充电盒内置容量450毫安。
- *充电：磁吸式充电顶针
- *持续听歌打电话：单耳使用2小时，双耳成对使用2小时。
- *待机时间：单耳使用35小时，双耳成对使用35小时。
- *充电时间：1.5小时。

附文：请尽量按照本图示的方式和角度佩戴蓝牙耳机，以获得最佳的体验。



V1.0

User's Manual

Product Name:earphone

ModelName:X1,X2,X3,X5,X6,X7,X8,X9,X10,X11,X12,X13,X15,X16,X17,X18,X19,X20,X21,X22,X23,X25,X26,X27,X28,X29,X30,X31,X32,X33,X35,X36,X37,X38,X39.

Brand Name:BYM

Parameter configuration

- * Real dual wireless bluetooth headset, it has left and right channel.
- * Left and right headset have a complete bluetooth headset function which can be used with single headset and can also be used in pairs.
- * Bluetooth connection distance:When there is no obstacle, its bluetooth 's working distance is 15-25 meters; When there are obstacles, its bluetooth 's working distance is 10-15 meters; The signal is stable.
- * Power consumption of one headset with answering calls function is about 20 mAh ,another one 's power consumption is about the 17-18 mAh.
- * Battery capacity: left and right headset are 40 mAh; Charging box with built-in capacity is 450 mAh.
- * Charging: Magnetic charging thimble.
- * Keep listening songs or make calls: 2 hours for one headset and 2 hours for both headset.
- * Standby time: 35 hours with one headset and 35 hours with two headsets.
- * Charging time: 1.5 hours.

Enclosure: Please follow as the way and angle of the picture to wear bluetooth headset to get the best experience.



V1.0

Manufacture:Shenzhen Buzz Tech Co.,Ltd

蓝牙配对

- 1、长按开机键产品开机，默认进入双耳模式，左右耳自动连接。耳机LED灯变成蓝灯闪烁状态即连接成功（每隔5秒闪一次）。
- 2、左右耳连接成功后，手机可以搜索到蓝牙耳机名，手机连接成功，源端播放音频会自动切换至蓝牙耳机传输，在耳机端实现音频播放。
- 3、长按开机键5秒，产品开启进入单耳模式，手机可以搜索到蓝牙耳机名，手机连接成功，源端播放音频会自动切换至蓝牙耳机传输，在耳机端实现音频播放。

关机

长按耳机功能键然后松开，LED灯将熄灭，然后关机。

打电话

- 1、当耳机开机并于手机连接成功，即可接听电话（只有一边耳机工作）。
- 2、当来电时，耳机将有来电提示。此时按来电音乐耳机的功能键，即可接听电话；双击功能键，即可拒绝接听来电。
- 3、电话中按下功能键，将挂断电话。
- 4、电话过程中，可通过手机调节通话音量。

听音乐

- 1、当耳机开机并于手机连接成功，即可使用手机的音乐播放器听音乐。
- 2、播放过程中按下功能键，将暂停播放，再次按下功能键将继续音乐播放。
- 3、请通过手机调节音乐播放音量。

给耳机充电

- *请使用本产品附带的专用充电器给耳机充电。
- *将耳机放入指定的充电盒内，短按充电盒按键即可充电，充电盒LED长亮显示电量。
- *充电时，耳机的LED灯会红灯长亮。充电完成，LED灯会自动熄灭。
- *两台耳机都充满电量后，充电盒自动关闭充电，即LED灯熄灭。

X1充电盒操作说明

- 1、USB充电输入电压：DC4.5~5V
- 2、最大充电电流：1A
- 3、充电状态指示灯如下图：

电量C(%)	L1	L2	L3	L4
充满	亮	亮	亮	亮
75%≤C	亮	亮	亮	1.5Hz闪烁
50%≤C<75%	亮	亮	1.5Hz闪烁	灭
25%≤C<50%	亮	1.5Hz闪烁	灭	灭
C<25%	1.5Hz闪烁	灭	灭	灭

- 4、短按按键为开机，电量指示灯点亮，电量状态指示如下图：

电量C(%)	L1	L2	L3	L4
C≥75%	亮	亮	亮	亮
50%≤C<75%	亮	亮	亮	灭
25%≤C<50%	亮	亮	灭	灭
3%≤C<25%	亮	灭	灭	灭
0%≤C<3%	1.5Hz闪烁	灭	灭	灭

- 5、升压输出电压：5V
- 6、升压最大输出电流：1A
- 7、开机状态下双击按键关机

X1 Charging box operating instructions

- 1、USB charging input voltage: DC4.5 ~ 5V
- 2、Maximum charging electric current: 1A
- 3、Charging status indicator as shown below:

electricity C(%)	L1	L2	L3	L4
Full	Bright	Bright	Bright	Bright
75%≤C	Bright	Bright	Bright	1.5Hz Flashing
50%≤C<75%	Bright	Bright	1.5Hz Flashing	Lights off
25%≤C<50%	Bright	1.5Hz Flashing	Lights off	Lights off
C<25%	1.5Hz Flashing	Lights off	Lights off	Lights off

- 4、Short press the button to power headset on, power indicator light, battery status indication as shown below:

electricity C(%)	L1	L2	L3	L4
C≥75%	Bright	Bright	Bright	Bright
50%≤C<75%	Bright	Bright	Bright	Lights off
25%≤C<50%	Bright	Bright	Lights off	Lights off
3%≤C<25%	Bright	Lights off	Lights off	Lights off
0%≤C<3%	1.5Hz Flashing	Lights off	Lights off	Lights off

- 5、Boost output voltage: 5V.
- 6、Boost the maximum output current: 1A.
- 7、Double-click the power button to turn off the machine.

注意事项

- 1.请不要使劲摔打产品，也不要重物挤压
- 2.本产品严禁进水，请在淋浴时和雨中时不要使用本产品
- 3.请远离WiFi路由器及其它蓝牙设备，以避免其它使用信号的设备对本产品形成干扰。
- 4.请在有效距离（15M无遮挡）内使用。
- 5.本产品出厂时已1对1配对，请不要混用两对蓝牙耳机

Precautions

1. Do not beat the product hard, do not squeeze heavy objects.
2. This product is strictly prohibited water, please do not use this product when showering and in the rain
3. Stay away from WiFi routers and other bluetooth devices to avoid other devices interfering signal .
4. Please use it within effective distance (15M without cover).
5. This product has been paired one to one at the factory, please do not mix two pairs of bluetooth headset.

FCC Caution.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.